
 

Zápisnica č.5 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8, konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi ,    

Radničné námestie č.7, v malej zasadačke dňa 20.6.2024 od 14,30 hod. do 16,00 hod. 

           

Prítomní:  Ing. Jozef Gonda -  predseda             Neprítomní : MUDr.Alena Pekarčíková (ospr.) 

                 Peter Hadidom                                                      Ing. Lukáš Lesňák (ospr.) 

                 Lukáš Goduš                                                         RNDr.Ladislav Ruttkay (ospr.) 

                 Marek Baláž                                                         Ing. Branislav Rusiňák (ospr.)                                                                                                                                                                                   

                 Mgr.Monika Tkáčová                                                                                             

                  

                 Ing. Jana Valkošáková 

                 (gestor a zapisovateľka) 

 

Hostia : Ing.Peter Tkáč, Anna Tkáčová, Katarína Počatková, Mária Čopiánová – obyvatelia 

ulice Rojkovičova 

 

Program zasadnutia :  

1. Prejednanie návrhov  na požiadavky MsV na rok 2024 

2. Informácia o vyhodnotení projektov: “Dobrá vec“ 

3. Rôzne 

 

K bodu č.1 :  

Baláž Marek privítal obyvateľov Rojkovičovej ulice a vyzval ich, aby prezentovali svoje 

požiadavky na MsV – Ing.Peter Tkáč 

 mesto venuje tejto časti mesta veľmi malú pozornosť, čo sa týka zimnej údržby 

komunikácii ( cesta sa v zimnom období neodhŕňa), vysprávky sú vykonávané 

nekvalitne, chýba kontrola vykonaných prác, 

 nerešpektovanie dopravného značenia na ulici zo strany vodičov, parkovanie áut 

spôsobom, ktorý nespĺňa dodržanie zachovania jazdných pruhov, parkovanie pred 

bránami domov 

 výstavba nového autoservisu namiesto Nábytku Kondela – ako sa počíta s výjazdom 

áut z autoservisu  

 z obchodného centra PLANOE alebo z firmy MILANKO prechádzajú cez ulicu ťažké 

kamióny – požiadavka na obmedzenie na 3,5t 

 

Ing.Jozef Gonda reagoval  na uvedené body zo strany obyvateľov Rojkovičovej ulice. Osobne 

sa oboznámi v akom stave je komunikácia na tejto ulici, či je potrebná rekonštrukcia alebo len 

vysprávky. Pri prevádzkovaní objektov na Slnečnom nábreží dochádza zo strany 

návštevníkov narúšaniu bežného režimu pohybu automobilov po komunikácii na 

Rojkovičovej ulici. Je potrebné preveriť súčasný stav dopravného značenia, či  aj zo strany 

Duklianskej ul. je dopravná značka obmedzujúca pohyb vozidiel po Rojkovičovej ulici. 

Zmenu DZ je možné upraviť len po preverení s dopravnou políciou. V rámci výjazdového 

rokovania doporučil členom MsV prejsť aj  Rojkovičovu ulicu. 



Pre zlepšenie daného stavu navrhuje zmeniť režim, upraviť dopravné značenie, nedoporučuje 

umiestnenie kamery. 

V rámci obhliadky v piatky večer vykonávať príslušníkmi mestskej polície kontroly 

dodržiavania dopravy. 

Marek Baláž navrhuje, aby bola osadená dopravná značka zákazu vjazdu okrem dopravnej 

obsluhy, alebo umiestnenie kamery. 

Po ukončení zasadnutia MsV bolo uskutočnené pracovné stretnutie za účasti pracovníkov 

OVaD dňa 28.6.2024. Z miestneho stretnutia vyplynuli úlohy: 

- na ulici je jednostranný chodník, ktorý je v dobrom stave. 

- uskutočniť vysprávku MK, tak ako je to vyrezané v asfalte 

- osloviť PVS, aby uskutočnili výškovú úpravu poklopu na Rojkovičovej ulici 

- na MK sú obojstranne osadené DZ: zákaz vjazdu všetkým vozidlám v oboch smeroch 

s dodatkovou tabuľou: dopravnej obsluhe vjazd povolený. 

Dopravná obsluha: 

- Pojem „dopravná obsluha“ znamená okrem zásobovania aj  

- a) vozidlá s parkovacím preukazom,  

- b) autobusy prepravujúce deti,  

- c) vozidlá, ktorých vodiči alebo prevádzkovatelia, majú v miestach za značkou 

bydlisko, sídlo, garáž alebo prevádzku,  

- d) vozidlá, ktorých jazda alebo preprava sa vykonáva z dôvodu opravy, servisu, 

technickej kontroly, emisnej kontroly, kontroly originality predmetného vozidla 

alebo odovzdania palubnej jednotky na najbližšie predajné miesto. 

K úprave DZ nie potrebné pristúpiť, lebo dostatočne vystihuje požiadavku občanov (aby 

tam nechodili NA, cudzí návštevníci Slnečného nábrežia) 

- zamerať sa na dodržiavanie DZ cestou MsP v SNV 

 

K bodu č.2 :  

Ing.Jozef Gonda členov MsV  pripomenul, že na oddelenie komunálneho servisu boli za MsV 

č.8  predložené (schválené)  v rámci projektu „Dobrá vec“ 2 projekty  (Futbalová 

11/stanovačka sídliska Východ 1300,-€ a Zabezpečenie pracovných a hygienických pomôcok 

do DSS Centrum Robinson – 700,-€).  

Lukáš Goduš  priložil k zápisnici aj leták o konaní akcie dňa 13.7.2024. 

Občianske združenie seniorov MONTANA, ktoré si súčasne s prihláškou do projektu „Dobrá 

vec“, podalo žiadosť na zorganizovanie Country festivalu Spiš na MsÚ v SNV. MsV č.8 

žiadosť neschválil s odôvodnením, že OZ seniorov Montana bola úspešná s požiadavkou v 

komisii kultúry, kde jej bola schválená dotácia 1000,00 eur.  

  

K bodu č. 3 :  

Členovia výboru v rámci použitia bežných výdavkov vo výške  5 300,00 eur na MsV č.8  na 

drobné stavebné aktivity predložili niekoľko návrhov na zrealizovanie tejto aktivity : 

1. v zadnom trakte na Gorazdovej ulici č.1-15 vysypať štrk na chodník  

2. štrk umiestniť na nespevnené plochy ulíc Hviezdoslavova a Gorazdova, ktoré sú 

využívané ako parkovacie plochy (bývalé ZIO a Kino TATRY vo vnútrobloku ) 



3. na Levočskej ulici pri Kine TATRY zlegalizovať parkovanie a odstrániť kvetináče, 

doplniť dopravné značenie 

4. na Moravskej ulici v zákrute doplniť chýbajúce obrubníky a opraviť chodník od 

vchodu Moravská ul.8 k miestnej komunikácii 

5. na Gorazdovej ulici  bližšie k obchodu FRESCH k stenám garáží umiestniť 2 

futbalové bránky (použiť zdemontované oceľové bránky so sídliska Východ) 

6. vysypať parkovisko na Kollárovej ulici štrkom 

 

Lukáš Goduš 

- p.Gregoríková má požiadavku na umiestnenie dopravnej značky obytná zóna pri 

nákupnom centre SINTRA pri Ul.Česká 2 alebo umiestniť značku o obmedzení rýchlosti 

na 30 km/hod. 

 

Úlohy :  

1. Na Ul.Rojkovičova uskutočniť stretnutie s pracovníkmi OVaD s cieľom oboznámenia 

sa so stavebnotechnickým stavom MK a chodníka, ako i DZ 

2. Na Ul.Rojkovičova v rámci obhliadky vykonávať príslušníkmi mestskej polície 

kontroly dodržiavania dopravného značenia, s odporúčaním na v piatky večer. 

3. Na Gorazdovej ulici hľadať spôsoby ako upraviť a doplniť detské ihriská o nové prvky 

 

Zapísala: Ing.Jana Valkošáková 

                                                                                    Ing.Jozef Gonda 

                                                                                   Predseda MsV č.8 

   
 


